
Mötesprotokoll 2024.06 från styrelsemöte
240327 via Teams

Närvarande: JP Jenny Pålsson vice ordf
LS Liselott Schönström sekr
LN Lennart Nielsen kassör
ER Emma Rudnert
LL Lena Lönn
ET Elias Tropé

Meddelat förhinder: GR Gabriel Rasmussen adjungerad

Förhinder under första halvan av mötet(jobb): MM Magnus Månsson ordf.

● Martin Nilsson Rf SISU och SGA Folkrace o Rally är inbjudna.

● Diskussion med SGA folkrace, Rebecca, om antalet pristagare som ska bjudas till prisutdelning. I
övriga sportgrenar är det topp 3 som blir bjudna. I folkrace nya reglemente står det att 6 i varje klass
ska bjudas till prisutdelning på Bilkonferens Syd (BKS). Södra Bf bjuder endast topp 3 i varje klass.
Det behöver också ändras att prisutdelningen ska ske under BKS. Ändras till officiell prisutdelning.

● SGA Rally, Ola o Sebastian, har skickat mejl till Södra Bf ang Sydsvenska mästerskapet i rally. Körs
tillsammans med Smålands Bf. Det kommer att bli 24 pristagare förutom de som är pristagare i
Södras DM. Tanken är att prisutdelningen ska vara vartannat år i Södra och vartannat år i Småland.
Styrelsen meddelade att prisutdelning i år i Södra inte kan bli aktuellt. Ola o Sebastian tar detta med
sig till Småland. Ola o Sebastian kommer också att återkoppla till styrelsen när de haft kontakt med
SGA rally i Småland.

● Martin Nilsson Rf SISU Skåne meddelade att han tyvärr inte kunde vara med på ordförandemötet
18/4, men kommer att göra ett bildspel som kan visas. Han skickar det till LS. Styrelsen frågade om
det gick att få något projektstöd till BKS från Rf SISU. Martin skulle ta upp detta och meddela så fort
han har fått något besked. Han påminde oss också om att inte glömma att skicka in alla handlingar
gällande årsmötet. Inga handlingar, inget bidrag. LS skickar in dessa.

§§ 67 Mötet öppnas

● JP hälsar alla hjärtligt välkomna.
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§§ 68 Föregående protokoll

● Protokoll styrelsemöte 2024.03, 2024.04 godkännes (Patrik P och Tomas O, har via mejl godkänt
dessa). Protokoll 2024.05 godkändes.

§§ 69 Godkännande av dagordning

● Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 70 Ekonomi/Budget

● De som fått lägre budgetar, har via mejl blivit informerade.

● Fortnox är uppsagt.

● LS har meddelat Audi-klubben att de får kontakta Kurre på SFB ang medlemmar i Idrottonline och
Lots. Det är medlemsantalet i Idrottonline som bestämmer avgiften, inte antalet medlemmar i Lots.
Det är inget som vi kan göra något åt. LN meddelade att det är fler klubbar som tycker att de betalar
för hög avgift. De har inte rensat bland medlemmarna i Idrottonline.

§§ 71 Styrelsens planering

● De nya ledamöterna i styrelsen ska ha inloggning till Idrottonline. JP ordnar detta. De måste också
ha Freja+ för att kunna logga in sig.

● Vi ska ta bort resestipendium från hemsidan. Skulle det bli aktuellt att kunna dela ut något senare i
år, så lägger vi ut det igen.

● ER och LL har tittat på SBF:s dokument gällande GDPR. LL har skickat en fråga till Anna
Laurentinsson SBF, om det är ok att vi använder detta dokument.

§§ 72 Styrelsens rapportering.

● ET har fått en fråga från SGA Racing om varför tillståndsavgifterna är så mycket högre för DM än för
KM. ET kommer att förklara för SGA Racing att i KM får endast klubbens förare köra och man har
oftast få startande. Man behöver ingen domare, teknisk chef mm. I DM får de köra som man bjuder
in. Kan vara ett öppet DM där alla får köra vilket innebär fler startande. Det måste finnas domarordf,
domare, teknisk chef, teknisk chef, tävlingsledare mm.

● ET meddelade att han har kontaktat SGA Drifting om ett DM-reglemente. Inga DM tävling kan köras
utan att styrelsen i Södra har godkänt reglementet.

● Martin Nilsson Rf SISU Skåne och Claes Elofsson är inbjudna till ordförandemötet 18/4. Martin har
meddelat att han är upptagen och Claes har ett annat möte som han ska försöka att ändra.
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● MM har fått ett Miljöintyg från Trelleborgs MK som han har skrivit på. Detta intyg hade TMK fått
från SBF:S miljökommitté. Frankie Larsen hade skrivit under det. LS skickar info till Claes som är tf
miljörådgivare i Södra. LS skickar också info till alla klubbarna i Södra att allt gällande miljöintyg ska
gå igenom Södras miljörådgivare.

● MM har skickat mejl till Mattias Nilsson angående hans bredband, men fortfarande inte fått något
svar.

§§ 73 SBF info

● Annas brev 240308

§§ 74 Sportgren/SGA

● DM-regler rally godkändes på arbetskvällen 240311.
● DM-regler racing kan godkännas, när ändring gällande prisutdelning görs. ET meddelar SGA.
● Cup-regler gällande folkrace kan godkännas: se under inbjudna SGA folkrace sid.1
● På arbetskvällen 240311 beslöts att Oscar Olsson kommer att efterträda Mats Olsson som

distriktstekniker i Folkrace.
● Michel Rayes godkänd som SGA i drifting via Whatsapp 240305.

§§ 75 Utbildning

● JP kollar upp om det behövs ytterligare utbildning i Idrottonline.

● Martin Nilsson Rf SISU ska undersöka om det finns projektstöd att söka till BKS.

§§ 76 Inkommen post

● Offert från Slakthuset. Vi tittar på alla offerterna på arbetskvällen 10/4.

§§ 77 Övrigt

● Inget att rapportera

§§ 78 Nästa möte

● 25/4 via Teams
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§§ 79 Mötets avslutande

● JP avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Jenny Pålsson
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